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Vyjádření ke zprávě ze systematické návštěvy ve Věznici Rapotice 
 
 
 
Vážený pane doktore, 
  
dne 15.08.2023 jsem obdržel Váš dopis ze dne 14.08.2023, vedený pod č.j.: KVOP-28099/2023, 
se kterým jsem se důkladně seznámil.  
Doplňujete zde své stanovisko ve věci ceníků zboží pro odsouzené a nahrazení tureckých 
záchodů standardní toaletou v provedení antivandal na celách OVKT. K předmětným bodům 
žádáte další vyjádření.  
Výše uvedené body byly opětovně projednány s kompetentními funkcionáři věznice. 
  
Ve věci Vašeho stanoviska, že by ceníky zboží v kantýně měly být vyvěšeny na jednotlivé oddíly, 
uvádím, že aktuální ceník zboží zahrnuje minimálně 3 stránky, které by musely být vytištěny v 16ti 
výtiscích. Také je třeba zohlednit změny cen zboží, ke kterým dochází průběžně, v některých 
případech 1x za 14 dní. Ve Vašem dopisu ze dne 14.08.2023 konstatujete, že vězeňský systém by 
se měl snažil minimalizovat nedůvodné rozdíly mezi životem ve vězení a životem na svobodě. V 
návaznosti na to uvádím, že ani u obchodů srovnatelných s vězeňskými kantýnami (např. večerky, 
kantýny v nemocnicích) není ustálenou praxí, že by ceny byly dostupné mimo tyto kamenné 
provozovny.  
Moje zamítavé stanovisko vychází také ze snahy snižovat administrativní zátěž zaměstnanců 
a zaměřit činnost co nejvíce na odborné zacházení s vězněnými osobami a bezpečnost. 
Po opětovném posouzení celé věci jsem rozhodl, že při dalším výběru provozovatele kantýny bude 
povinnost zajistit vyvěšení ceníků na jednotlivé oddíly zapracována do příslušné smlouvy s 
podnikatelským subjektem.  
  
Současná ekonomická situace v rezortu Vězeňské služby ČR není příznivá, proto při zvažování 
investičních akcí musíme komplexně zvažovat priority a s ohledem na tuto skutečnost považuji za 
dostačující realizovat výměnu tureckých záchodů v budoucnosti v rámci rekonstrukčních prací.   
  
  
S pozdravem 
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  Vrchní rada 
  plk. Mgr. František Melichar 
  ředitel Věznice Rapotice 
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